
Z á p i s n i c a 
––––––––––––––––––––––––––––– 

zo zasadnutia Komisie pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok 

pri Obecnom zastupiteľstve v Močenku zo dňa 08.11.2016 

 

 

Program:  
1./ Otvorenie        

2./ Žiadosť - p. Alžbeta Mesárošová  

3./ Rôzne 

4./ Záver    

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny                   

 

k bodu 1./   
Predseda komisie p. Jozef Benčík privítal a oboznámil všetkých prítomných členov komisie  

s programom dnešného zasadnutia.  

 

k bodu 2./  

Pani Alžbeta Mesárošová podala na obecnom úrade v Močenku dňa 25.10.2016, sp. č. 

3129/2016 žiadosť o prešetrenie jej sťažnosti, ktorú riešila komisie pre životné prostredie, 

verejnoprospešné služby a verejný poriadok dňa 08.11.2016. Menovaná v písomnej žiadosti 

uvádza, že nesúhlasí s vyjadrením komisie, domnieva sa, že jej stažnosti sú opodstatnené 

a žiada o postúpenie jej žiadosti na OÚ Šaľa - Odbor starostlivosti o životné prostredie.    

 

Nakoľko sťažnosti od p. Mesárošovej komisia už riešila 16.03.2016 a 10.05.2016,  riešila ich 

na tvare miesta a preverovala sťažnosti aj u okolobývajúcich občanov, vypočula si ich názor 

a na základe skutočností, ktoré zistila a vlastného uváženia dospela k názoru, že tieto 

sťažnosti sú neopodstatnené a preto trvá na svojom stanovisku, ktoré uviedla aj do zápisníc.  

Pokiaľ p. Mesárošová nie je spokojná s vyjadrením komisie môže  požiadať OÚ Šaľa - Odbor 

starostlivosti o životné prostredie o preskúmanie jej problému.   

 

Stanovisko komisie: 

Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok po prerokovaní  

žiadosti p. Mesárošovej trvá na tom istom stanovisku, ako uviedla do predošlých zápisníc. 

 

k bodu 3./  

Tajomníčka komisie informovala všetkých prítomných, že na 20.09.2016 bolo zvolané riadne 

zasadnutie komisie, nakoľko bolo treba nevyhnutne prerokovať žiadosť o vypílenie stromu na 

hornom cintoríne v Močenku p. Heleny Škrabákovej, ktorú komisia už riešila 16.03.2016.  

Komisie sa zúčastnil len p. Sabo, člen komisie, ktorý vykonal opätovne obhliaku na tvare 

miesta, zvážil danú situáciu a nedoporučil vypíliť celý strom, ale navrhol osekať korene 

stromu zo strany hrobového miesta tak, aby žiadateľka mohla vykonať potrebné opravy na 

hrobovom mieste. Členovia komisie boli telefonicky o návrhu informovaní a s návrhom 

súhlasili. Pani Škrabáková bola tiež telefonicky informovaná, ako sa jej žiadosť doriešila.      

 

 

 

 



 

 

k bodu 4./  

Po prerokovaní programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí 

a zasadnutie ukončil.  
 

 

 

 

 

Močenok, 08.11.2016                                                   
zapísala: Helena Blehová                                                    
  

 

 

 

 

 

                                                                                                Jozef Benčík    

                                                                                              predseda komisie                                                                               
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prílohy:  1x 

 

Doručí sa: 
PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce 

Mgr. Peter Sýkora, zástupca starostu obce 

Ing. Ján Valek, prednosta úradu 

Jozef Benčík, predseda komisie 

a/a 

 


